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PROTOKOŁ Nr IV/2010 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

odbytej w dniu 30 grudnia 2010r. 

 

 

Ad pkt 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Wiśniewski otworzył  czwarte  w 

bieżącej kadencji obrady sesji Rady Miejskiej.  

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział 

bierze 14 radnych. 

Serdecznie powitał wszystkich przybyłych. 

 

Ad pkt 2. 

  

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali projekt porządku obrad.  

W związku z tym, że na dzisiejszej sesji ślubowanie złoży Pan Edward Mazur 

zaproponował wprowadzenie pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr II/3/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 8 grudnia 2010r. w 

sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej jako 

podpunkt „k” punktu 8. 

Spytał kto jest za wprowadzeniem tego projektu uchwały. 

Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami „za” (radny który nie składał ślubowania 

nie głosował) wprowadzili do otrzymanego porządku obrad podpunkt „k” w 

punkcie 8. 

Następnie Pan Przewodniczący spytał czy ktoś ma jeszcze jakieś uwagi bądź 

propozycje do porządku? 

Radni żadnych uwag nie wnieśli w związku z powyższym Pan Przewodniczący 

odczytał proponowany porządek obrad dzisiejszej sesji. 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Ślubowanie radnego. 

4. Przyjęcie protokołu z III Sesji  

5. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

6. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

7. Zapytania i interpelacje radnych. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

b) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

c) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

d) ustalenia wykazu wydatków które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2010. 

e) ustalenia wykazu wydatków które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2010. 

f) przyjęcia regulaminu przyznawania przez Gminę Stąporków stypendiów, 

nagród i wyróżnień za wysokie wyniki we współzawodnictwie sportowym, 

g) przyjęcia regulaminu określającego warunki i tryb finansowania zadania 

własnego Gminy Stąporków w zakresie tworzenia warunków sprzyjających 

rozwojowi sportu, 

h) wyboru przedstawiciela wchodzącego w skład Zgromadzenia Związku 

Międzygminnego o nazwie Staropolski Związek Gmin i Miast, 

i) powołania Komisji  Inwentaryzacyjnej, 

j) odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy na dzierżawę, 

k) zmiany uchwały Nr II/3/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 8 grudnia 

2010r. w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady 

Miejskiej 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad sesji 
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Spytał kto z radnych jest za  projektem porządku obrad który odczytał. 

Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami „za” przyjęli proponowany porządek 

obrad. 

 

Ad pkt 3. 

W punkcie tym radny Edward Mazur złożył ślubowanie. 

Ad pkt 4 

W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie przyjęli protokoł z III sesji Rady Miejskiej. 

 

Ad pkt 5. 

 

Pan Przewodniczący odczytał informację o działalności międzysesyjnej. 

(informacja w załączeniu do protokołu) 

 

Ad pkt 6. 

Pani Burmistrz odczytała informację o działalności międzysesyjnej. 

( informacja w załączeniu do protokołu) 

 

Ad pkt 7. 

W punkcie tym głos zabierali: 

Radny Dariusz Młodawski – zadał pytanie dotyczące kawiarni w budynku Domu 

Kultury. Co się dzieje, że od kilkunastu dni kawiarnia jest zamknięta. Z tego co się 

słyszy podobno właściciel ma odcięte media, wymienione zostały zamki. Dlatego 

chciałby się dowiedzieć jak wygląda rzeczywistość tej sprawy. 

Radny Roman Rurarczyk – zapytanie dotyczy prowizorium budżetowego. Już na 

poprzedniej sesji pytał dlaczego zostały przesunięte w latach inwestycje z 

miejscowości Piasek i Grzybów Stary. 

Odnośnie sieci wodociągowej otrzymał odpowiedź od Pani Naczelnik Wydziału 

Inwestycji. 

Nie dostał jednak odpowiedzi dlaczego została wyrzucona budowa drogi w Grzybowie 

Starym. Uważa, że dlatego tak jest, że postanowiono zainwestować w przebudowę 
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niektórych ulic w Stąporkowie, których nawierzchnia przypomina nawierzchnię stołu i 

tam nie trzeba nic robić. Ponadto przeznaczone są środki na budowę centrum 

kulturalnego. Kultura powinna się rozwijać, ale najpierw powinno się zaspokajać 

pierwsze potrzeby ludzi, a później igrzyska. Nasuwa mu się taka myśl, że te 

inwestycje w mieście są zapłatą za lojalność wyborczą mieszkańców kosztem tego, że 

zabiera się pieniądze z inwestycji wiejskich. 

Reasumując radny spytał dlaczego zostały zabrane pieniądze przeznaczone na budowę 

– nie na sporządzenie dokumentacji technicznej, bo takowa jest – drogi w Grzybowie 

Stary. Drogi w Grzybowie Starym nie ma, jest tylko nawierzchnie gruntowa. Były w 

niej doły, które zostały zasypane tłuczniem z gliną, wertepy jak zostały tak są. 

Pan Przewodniczący – uważa, że tej odpowiedzi nie było, ponieważ na ostatniej sesji 

wspólnie uzgodniono, że do tematu wróci się przy opracowywaniu budżetu gminy. 

 

Ad pkt 8 „a” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2010r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie ( 14 obecnych)  podjęli Uchwałę Nr 

IV/15/2010 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „b” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2010r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie( 14 obecnych) podjęli Uchwałę Nr 

IV/16/2010 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „c” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2010r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie( 14 obecnych) podjęli Uchwałę Nr 

IV/17/2010 w powyższej sprawie. 
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Ad pkt 8 „d” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2010. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie( 14 obecnych) podjęli Uchwałę Nr 

IV/18/2010 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „e” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2010. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie( 14 obecnych) podjęli Uchwałę Nr 

IV/19/2010 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „f” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 

przyznawania przez Gminę Stąporków stypendiów, nagród i wyróżnień za wysokie 

wyniki we współzawodnictwie sportowym. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie ( 14 obecnych) podjęli Uchwałę Nr 

IV/20/2010 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „g” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 

określającego warunki i tryb finansowania zadania własnego Gminy Stąporków w 

zakresie tworzenia warunków sprzyjających rozwojowi sportu. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie ( 14 obecnych) podjęli Uchwałę Nr 

IV/21/2010 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „h” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela 

wchodzącego w skład Zgromadzenia Związku Międzygminnego o nazwie Staropolski 

Związek Gmin i Miast. 
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Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami „za” i jednym głosem „wstrzymującym się” 

podjęli uchwałę Nr IV/22/2010 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „i” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Komisji  

Inwentaryzacyjnej. 

Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami „za” i jednym głosem „wstrzymującym się” 

podjęli uchwałę Nr IV/23/2010 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „j” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy na dzierżawę. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie ( 14 obecnych) podjęli Uchwałę Nr 

IV/24/2010 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „k” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

II/3/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 8 grudnia 2010r. w sprawie powołania 

składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej. 

Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami „za” i jednym głosem „wstrzymującym się” 

podjęli uchwałę Nr IV/25/2010 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 9. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz: 

Radnemu Młodawskiemu – przypomniała, że kawiarnia w Domu Kultury nie należy 

do gminy, należy do Pana Kozioła. Dlaczego jest nie czynna należy pytać Pana 

Kozioła. Odpowiedziała jednak jakie posiada informacje. Właściciel od 1 kwietnia 

2010r. z kawiarni korzysta bezumownie i sprawa jest w sądzie. O wysokości czynszu 

nie może mówić, ale to katastrofa jakie ktoś ustalił wysokości czynszów w tej gminie 

– 6 – 7 zł. za metr to grosze. Zmieni się to od przyszłego roku – to gwarantuje. Jeśli 

ktoś nie płaci za czynsz, za światło, to gmina nie będzie za nikogo pokrywała kosztów. 
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Jeśli tak się dzieje, to my odcinamy prąd. Najprawdopodobniej tak było w tym 

wypadku. Ale pytanie to proponuje też kierować do Pani Dyrektor Domu Kultury. Jest 

dziś na urlopie, ale ta sprawa trwa od 1 kwietnia. 

Radnemu Rurarczykowi – jesteśmy teraz na etapie przygotowywania budżetu i 

piszemy wszystkie propozycje. Dlatego nie mówmy o prowizorium bo właściwie to 

już przeszłość. Prowizorium zostało stworzone nie na potrzeby wyborców, bo zostało 

stworzone przed wyborami. Jeśli radny będzie chciał zgłosić wniosek o wykreślenie 

dróg które zostały złożone we wniosku o pozyskanie środków unijnych to prosi o 

złożenie go na tym spotkaniu na którym będą rozmowy na temat konstrukcji budżetu. 

Być może radni go poprą i nie będą chcieli pozyskać środków na drogi w 

Stąporkowie. Jeśli chodzi o zobowiązania wyborcze, to przypomina, że te wybory 

wygrała 69% i wygrała nie tylko w Stąporkowie ale właściwie wszędzie. Dlatego tutaj 

nie ma żadnych zobowiązań. Ma właściwie jedno zobowiązanie wobec wszystkich 

mieszkańców gminy Stąporków, tych którzy na nią głosowali i tych którzy nie 

głosowali to zapewnienie, że będzie kontynuowała taką politykę jaką podjęła rok temu 

jako Burmistrz i będzie działała dla dobra wszystkich, a nie tylko wybrańców. 

Radny Dariusz Młodawski poprosił Panią Burmistrz, aby Pani Dyrektor Domu 

Kultury na piśmie odpowiedziała mu na zadane przez niego pytanie, ponieważ w tej 

kwestii jego informacje troszeczkę są inne i chciałby je zweryfikować. Szkoda, że jej 

dziś po prostu nie ma. 

Pani Burmistrz w ramach wyjaśnienia poinformowała, że Pani Dyrektor DK jest dziś 

na urlopie, który jej się należy. Odpowiedź będzie na piśmie, tylko tak jak powiedziała 

zanim zaczniemy coś opowiadać i wysnuwać wnioski to proponuje zawsze zapytać 

obydwu stron – tak jest najbezpieczniej. Od tego mamy posiedzenia Komisji,  a na nim  

nie padło żadne takie pytanie. 

Dlatego bardzo prosi, żeby pytania które można zadawać na Komisji, w jej gabinecie 

lub u pracowników zadawać je tam. Komisja jest tego aby rozwiązywać pewne 

problemy a nie na sesji zadawać pytania które mogą być na niej rozwiązane. 
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Ad pkt 10. 

W punkcie sprawy różne głos zabierali: 

Pan Waldemar Książek – Prezes MKS – odczytał pismo skierowane do władz 

samorządowych gminy. 

( pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Radny Sławomir Dąbrowski – stwierdził, że na prośbę Pana Książka należy odnieść 

się pozytywnie. To co osiągnęli pochłonęło wiele czasu i wysiłku z ich strony. Klub 

istnieje 46 lat i jest w tej chwili pierwszy awans do wysokiej klasy rozgrywek jak na 

Stąporków. Winniśmy wszystko robić aby go utrzymać w III lidze chociaż wiadomo, 

że wymaga to pieniędzy. Należy pomyśleć aby je zdobyć i nie stracić tego co zostało 

osiągnięte. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wie że powołany został audytor do sprawdzenia 

kondycji finansowej Klubu. Dlatego spytał Pani Burmistrz jakie są jego ustalenia i jak 

przedstawia się sytuacja finansowa MKS-u. 

Pani Burmistrz w odpowiedzi poinformowała, że w przyszłym tygodniu zarówno radni 

jak i Zarząd MKS-u otrzymają protokół pokontrolny i wówczas każdy będzie mógł 

wysnuć własne  wnioski. W chwili obecnej wiadomo jest, że do zwrotu jest 63 

tys.zł.ale jest na etapie zapoznawania się z protokołem pokontrolnym.  

W związku z powyższym Pan Przewodniczący poprosił aby Pani Burmistrz 

zorganizowała spotkanie aby poinformować wszystkich radnych z sytuacją finansową 

MKS-u. 

Pani Burmistrz stwierdziła, że spotkanie zorganizuje. Ponadto podziękowała za 

życzenia od Zarządu MKS-u oraz zawodników życząc im również wszystkiego 

najlepszego w przyszłym roku. To ile przyznanych zostanie środków dla MKS-u 

zależy od radnych. Mogą oni zrezygnować z realizacji zadań drogowych na rzecz 

MKS-u. 

Pan Andrzej Lisowski – członek Zarządu MKS-u – stwierdził, że ze strony Urzędu 

miała być pomoc a nie kontrola. Trwa ona już od 13 września i z tego co wie Pan 

Sekretarz już protokoł czyta miesiąc czasu. Oni nie otrzymali do tej pory żadnego 

protokołu w którym byłoby z czego mają się rozliczyć, czego brakuje, dlatego uważa, 
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że w tej chwili są to swego rodzaju oskarżenia ze strony gminy a oni nie czują się 

złodziejami. Są uczciwymi ludźmi którzy pracują społecznie  

Pan Prezes MKS-u – poinformował, że skoro planuje się spotkanie w przyszłym roku, 

proponuje aby to było przed 10 stycznia . 10 stycznia drużyna III-ligowa przestanie 

istnieć ponieważ w dniu tym zaplanowany jest pierwszy trening przygotowujący do 

rundy wiosennej. Na niej na pewno piłkarze spytają co z Klubem i gdy nie przedstawi 

się rozwiązań, to z Klubu odejdą i drużyna się rozleci. Grupy młodzieżowe mogą 

funkcjonować ale drużyny III-cio ligowej nie będziemy mieli. 

Pan Przewodniczący – tak jak powiedziała Pani Burmistrz, również podtrzymuje, że 

jeszcze przed 10.01. Pani Burmistrz, radni i Zarząd MKS-u spotkają się  i jakieś 

decyzje zapaść muszą. 

Pan Sekretarz – w kwestii wyjaśnienia poinformował, że Pan audytor wszedł w 

porozumieniu z Panem Prezesem Książkiem. Kontrola jeszcze trwa. Protokoł jest w 

jego posiadaniu od 10 dni i nie jest on sporządzony na jednej kartce papieru ale 

zawarty jest na dwudziestu kilku stronach. Jako Sekretarz ma naprawdę bardzo wiele 

innych spraw w urzędzie do których musi się odnieść. 

Należy się ponadto zastanowić czy gminę stać na finansowanie MKS-u, zdecyduje o 

tym 15 radnych. 

Pan Przewodniczący nawiązał do nieszczęścia rodziny z Krasnej której spłonęło dwoje 

dzieci i cały dobytek. 

Sprawą datków, pomocy zajmuje się Pani Dyrektor PSP w Krasnej oraz Pani Dyrektor 

M-G OPS. 

Mieszkańcy ci dostali mieszkanie na Pl.Wolności. Obecnie tam trwa remont. 

Kontynuując sprawy różne Pan Przewodniczący poprosił Panią Burmistrz, aby 

zwróciła się do Rady Powiatu o odpowiedź na interpelację radnego Kołodzieja i 

pytanie sołtysa Jana Teleckiego zadane na poprzedniej sesji Panu Skowronowi – 

Przewodniczącemu RP - dotyczące co z drogą powiatową przez Niekłań w stronę 

Chlewisk. Pan Skowron zadeklarował się, że takowej udzieli i do dnia dzisiejszego 

takiej odpowiedzi nie ma. 

Na zakończenie sesji Pan Przewodniczący w imieniu własnym i wszystkich radnych 

podziękował wszystkim zebranym na Sali za włożony trud i wkład pracy w 2010 roku. 
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Złożył również życzenia na nowy 2011r. 

Ad pkt. 11. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku Pan Przewodniczący ogłosił zamknięcie sesji 

dziękując wszystkim za udział. 

 

Protokołowała                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                  Zbigniew Wiśniewski 

 

 

 


